

Andre Fiebig

PARTNER

Chicago

t. (312) 715-5126

andre.fiebig@quarles.com



About Andre

Efficient, responsive and effective corporate counsel

Andre Fiebig is an experienced corporate lawyer who advises companies of all sizes – based in the U.S. and abroad – on a range of corporate, transactional, regulatory and other issues. With clients in the U.S. and Europe, Andre focuses on:

- **Mergers & acquisitions**
- **Startups and venture capital**
- **Joint ventures**
- **Commercial law**
- **Antitrust and competition law**
- **Regulatory compliance, advice and training**

Andre also serves as U.S. legal counsel assisting foreign companies doing business in the United States to effectively and efficiently resolve their legal and business issues by leveraging the knowledge of a team of approximately 520 attorneys at Quarles.

Andre's clients know him to be highly responsive, delivering solutions to both strategic and day-to-day operational issues with equal skill. They know they can expect legal and business counsel that is transparent and practical – presenting options as well as recommendations – and that Andre works efficiently to advance their business objectives.

Andre is a dual citizen of Germany and the United States and is fluent in English and German. Prior to joining Quarles, he was a partner with firms in Chicago, Germany and Belgium.

Education and Honors

University of Tübingen
(Doctor of Laws, *magna cum laude*, 1996)

University of Tübingen
(LL.M., *magna cum laude*, 1991)

Chicago-Kent College of Law (J.D., 1989)

University of Illinois Urbana-Champaign (B.S., 1986)

Bar Admissions

New York

Illinois

Languages

German





Experience in Action

- **Advising companies based in the U.S. and abroad on a full range of transactional and operational issues**, including mergers and acquisitions (M&A), joint ventures, distribution and other commercial agreements, antitrust and other regulatory compliance issues.
- **Advising non-U.S. based companies on legal issues associated with entering the U.S. market and doing business in the U.S.**
- **Providing advice to foreign clients on U.S. regulatory issues.**
- **Advising European businesses in making venture capital and startup investments in the United States.**

Capabilities

Business Law

Data Privacy & Security

German Language Counsel

Health Care Transactions

International Trade and Regulation

Mergers and Acquisitions

Professional & Civic Activities

- Elgin Symphony Orchestra (Member of the Board of Directors).
- German International School of Chicago (Member of the Board of Directors).
- Institute for Consumer Antitrust Studies, Loyola University School of Law (Member of the Advisory Board).
- American Bar Association (Member, Antitrust Law).
- American Economics Association (Member).
- Northwestern Journal of International Law & Business (Member of the Board of Advisors).
- Northwestern University School of Law (Adjunct Professor, 1995-present)
- International antitrust at Bucerius Law School (Hamburg, Germany) and the Munich Intellectual Property Law Center of the Max Planck Institute in Munich (Teacher)
- Elgin Symphony Orchestra (Board)
- Loyola Institute for Consumer and Antitrust Studies (Board)
- Northwestern Journal of International Law & Business (Board)
- German International School Chicago (Board)

Bio (Deutsch)

Kurzvita. Dr. Fiebig ist ein erfahrener Anwalt in transatlantischen Geschäftsverkehr. Er berät schwerpunktmäßig Unternehmen aus Deutschland, Österreich und der Schweiz bei Projekten bzw. Transaktionen in den Vereinigten Staaten. Dies umfasst sowohl „sell side“ als auch „buy side“ M&A-





Mandate, Start-ups und Wagniskapital, Gemeinschaftsunternehmen sowie Vertrieb. Darüber hinaus berät er europäische Unternehmen bei US-Compliance-Angelegenheiten. Er verfügt über juristische Ausbildungen sowie Praxiserfahrungen sowohl in Europa als auch in den Vereinigten Staaten. Insofern ist er in der Lage die Komplexitäten des US-Marktes bzw. Rechtssystems in einer für europäischen Mandanten verständlicher Weise zu erläutern und viele juristische Probleme in Vorfeld zu vermeiden. Dr. Fiebig ist U.S. sowie deutscher Staatsbürger und hat bei führenden international tätigen Kanzleien in Deutschland und Brüssel gearbeitet, bevor er vor 25 Jahren nach Chicago kam.

Vorgehensweise. Dr. Fiebig strebt stets eine langfristige Mandantsbeziehung an, was nur durch den Kosten- sowie Qualitätserwartungen der Mandanten erfüllende Rechtsberatung erzielt werden kann. Bekannt ist Andre Fiebig für praktische Lösungen, die Mandanten schätzen. Seiner Vorgehensweise nach soll ein Rechtsberater nicht nur Erklärungen, sondern auch Lösungen liefern. Der Anwalt soll der Erreichung der Geschäftsziele beitragen und nicht im Wege stehen. Seine geschäftsorientierte Vorgehensweise führt dazu, dass er als Vorstandsmitglied bei zahlreichen Mandanten einberufen worden ist.

Nebentätigkeiten. Seit 1996 ist Andre Fiebig außerordentlicher Professor an der renommierten Northwestern Universität School of Law, wo er Mergers & Acquisitions unterrichtet. Zudem unterrichtet er Kartellrecht regelmäßig an der Bucerius Law School (Hamburg) sowie im Magisterprogramm des Max-Planck-Instituts für Innovation und Wettbewerb in München. Dr. Fiebig ist Mitglied:

- des Board of Directors der Elgin Symphony Orchestra,
- des Board of Directors der German International School Chicago,
- der International Advisory Committee der Loyola Institute for Consumer and Antitrust Studies, sowie
- der Advisory Council der Northwestern Journal of International Law & Business.

